
Protokół Nr 102
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 28 lipca 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu,

z wyjątkiem Wicestarosty - Pana Wiesława Skowrona oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 100 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwaływ sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020 - 2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.
4. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał czy są uwagi, bądź
propozycje do zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji zaproponowanej przez Pana Starostę .

Zarząd przyjął protokół Nr 100 posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia
14 lipca 2020 roku.

Ad. 3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:
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a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2020 - 2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

Oznajmiła, że w zakresie planowanych kwot dochodów budżetowych

dokonuje się:

1. zmniejszenia dochodów majątkowych budżetu na realizację zadań

inwestycyjnych drogowych o kwotę ogółem 4 032 707 zł, w związku

z rozstrzygnięciem przetargów, w tym:

• z tytułu środków z Funduszu Dróg Samorządowych kwota
3 024 531 zł,

• z tytułu pomocy finansowej z gmin w łącznej kwocie 1 008 176 zł.

2. zwiększenia dochodów własnych o kwotę 250 000 zł z tytułu odpłatności

za pobyt mieszkańcówDomu Pomocy Społecznej w Rudzie Pilczyckiej.

Natomiast w zakresie planowanych kwot wydatków budżetowych

dokonuje się:

1. zmniejszenia planowanych wydatków budżetu na realizację zadań

inwestycyjnych drogowych o kwotę ogółem 5 040 878 zł,

2. zwiększenia wydatków na działalność bieżącą Domu Pomocy Społecznej

w Rudzie Pilczyckiej z tytułu zwiększenia planowanych dochodów,

o których mowa w pkt 2 uzasadnienia zmian dochodów budżetowych.

3. zwiększenia wydatków majątkowychbudżetu z przeznaczeniem na:

• opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę węzła

ciepłowniczego w budynku Starostwa Powiatowego w kwocie

30000 zł,

• modernizację podłogi sali gimnastycznej w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich w kwocie 121 000 zł,

• wykonanie chodnika i obrzeża budynku internatu Specjalnego Ośrodka

Szkolno-Wychowawczego w Baryczy w kwocie 19 500 zł,

• docieplenie budynku internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno

Wychowawczego w Baryczy w kwocie 30 500 zł.

Zwróciła uwagę, że w wyniku wprowadzonych zmian nastąpi zmniejszenie

deficytu budżetu powiatu o kwotę 857 171 zł. Deficyt po zmianach wyniesie

4912296 zł.

Przystąpiła do omówienia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego. Poinfonnowała, że w wykazie przedsięwzięć WPF dokonuje się

korekty planowanych nakładóww zakresie:
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• zmniejszenia wydatków na realizację inwestycji drogowych
realizowanych w ramach Funduszu Dróg Samorządowych w łącznej

kwocie 5 040 878 zł,

• zmniej szenia planowanych w 2021 roku nakładów na przebudowę

budynku biurowego Starostwa o kwotę 30000 zł i wprowadzenia tej

kwoty w roku 2020 w związku z koniecznością wykonania
dokumentacji na przebudowę węzła ciepłowniczego,

• zmniejszenia planowanych na rok 2021 nakładów na wykonanie
dokumentacji projektowych) na przebudowy dróg powiatowych
o łączną kwotę 614 945 zł, w związku z oszczędnościami uzyskanymi
po przeprowadzonych postępowaniachprzetargowych.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady

Powiatu o zwołanie sesji Rady Powiatu w celu podjęcia w/w uchwał oraz uchwały

zaopiniowanej na posiedzeniu w dniu 14 lipca b.r. w sprawie wyrażenia zgody na

przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich do
Programu Erasmus + Akcja KA1- MobilnośćEdukacyjna w sektorze Kształcenie

i szkolenie zawodowe w ramach projektu "Europejskie doświadczenie zawodowe
uczniów szkoły branżowej".

Ad. 4

W sprawach różnych:

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik poruszył sprawę organizacji
pracy Wydz. Komunikacji i Transportu w zakresie długich kolejek
interesantów do rejestracji pojazdów. Zaapelował o znalezienie

rozwiązania zaistaniałej sytuacji np. poprzez wydłużenie czasu pracy

Wydziału.

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o sytuację związaną

z pandemią COVID-19 w powiecie koneckim.
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Przewodniczący Zarządu - P~m Grzegorz Piec odpowiedział, że znane
są jedynie oficjalne dane w tym temacie, natomiast od jakiegoś czasu
nikt nie przebywa w Bursie Szkolnej na kwarantannie.

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz dała pod rozwagę sprawę

zabezpieczenia środków na budowę internatu przy SOSW w Baryczy
w budżecie roku 2021. Zwróciła uwagę, że decyzja w tej sprawie jest
istotna z uwagi na konstrukcję budżetu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 830 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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